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Aanvraag Actualiteit 

 
 

Betreft: Kledingbanken voorzien in primaire levensbehoefte 

 

Rotterdam, 18 januari 2021 

 

 

Geachte voorzitter,  

 

De sluiting van de Kledingbank door de inwerkingtreding van de harde lockdown in december riep 

de nodige verbijstering op. De Kledingbank is vooral een sociale voorziening die voorziet in de 

eerste levensbehoeftes van de meest kwetsbare Rotterdammers onder ons. Het is welzijnswerk en 

hulpverlening. De Kledingbank verschaft 3500 mensen per jaar gratis van een volledige garderobe. 

Daarom is het een misvatting de instelling te behandelen als zijnde niet essentieel. 

 

De winkelfunctie is sinds de lockdown gesloten. De hulpverleningsfunctie – voor mensen die o.a. 

door de wijkteams worden doorverwezen en afhankelijk zijn van de Kledingbank voor warme 

winterkleding – ging op afspraak en coronaproof.  In de brandbrief van 19 december jl. wijst de 

gebiedscommissie Delfshaven ons op de oplopende wachtlijsten bij de Kledingbank. In de periode 

tot 19 januari zouden 400 volwassenen en kinderen van warme winterkleding worden voorzien. 

Kwetsbare mensen die nu in de kou blijven staan. Nu de lockdown verlengd is tot 9 februari – en er 

gaan al stemmen op dat dat nog veel langer gaat duren – is de situatie nog schrijnender. 

 

De wethouder begrijpt de zorgen en erkent dat juist in coronatijd de behoefte aan de Kledingbank 

nog groter is en draagt alternatieven aan: 

1. Hulp om na 19 januari een inhaalslag te maken. Helaas is er nog geen zicht op een einde van 

de lockdown en de uitgestelde dienstverlening stapelt zich alleen maar op. 

2. Gebruik maken van het maatwerkbudget van de wijkteams. Dit budget mag niet worden 

ingezet voor digitale betalingen en is dus geen oplossing. Bovendien geldt het maatwerkbudget 

alleen voor mensen die in een traject zitten van het wijkteam en is het bedoeld om een doorbraak te 

forceren (bijvoorbeeld in de schuldhulpverlening). 

3. Gebruik maken van het Fonds Bijzondere Noden. Dit kan een alternatief zijn, maar ook dat 

moet op de rekening van een hulpverlenende organisatie worden gestort.  

4. Een bezorgservice bij acute kledingnood. In de eerste plaats gaat het bij alle verwijzingen 

om acute nood. Bovendien welke broek stuur je mee met de bezorgservice, er is hier geen internet 

met afbeeldingen. Dit kan makkelijk leiden tot juist nog meer reisbewegingen, iets dat we willen 

vermijden in verband met corona. 
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Voor de SP is de Kledingbank slechts symptoombestrijding tegen armoede – wat helaas meer dan 

nodig is. Dat is op zichzelf een pijnlijke realiteit om te erkennen. Er is veel armoede in Rotterdam. 

Als gevolg van corona verdiept en verbreedt de armoede zich. Inkomensdaling, baanverlies en 

kinderen die moeten opgroeien onder de spanning die armoede thuis met zich meebrengt. Dagelijks 

zien we schrijnende voorbeelden hiervan.  

 

Weliswaar zijn de Kledingbanken op mandaat van het kabinet gesloten tegen de bestrijding van het 

coronavirus, maar met welke randvoorwaarden in hand schat de wethouder de bewegingsruimte van 

het college in op nihil? Heeft de wethouder al contact hierover opgenomen met de 

verantwoordelijke minister en wat was het resultaat? 

 

Laat Rotterdam de eerste stad zijn die wel de Kledingbank opent, omdat we hier beseffen dat de 

kledingbank inderdaad een sociale voorziening/welzijnswerk/ hulpverlening is die voorziet in 

primaire en essentiële levensbehoeftes. Laat Rotterdam de eerste stad zijn die in gesprek gaat met 

het kabinet over de positie van Kledingbanken in het welzijnsbestel. Laat Rotterdam de eerste stad 

zijn die toont dat de bestrijding van het coronavirus op gelijke voet staat met de bestrijding van de 

groeiende armoede.  

 

Uiteraard blijft de Kledingbank iedereen oproepen zich aan de gedragsregels te houden, zodat de 

verspreiding van het virus een halt kan worden toegeroepen.  

 

Kortom, gezien de oproep van de gebiedscommissie Delfshaven; de reactie van de wethouder en de 

verlenging van de harde lockdown willen we met de wethouder in gesprek gaan over de 

mogelijkheden de Kledingbank alsnog te heropenen. Dit doen wij graag tijdens de actualiteitenraad 

van 21 januari aanstaande.  

 

Met vriendelijke groet,  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Aart van Zevenbergen 

SP Rotterdam 

 

  

 

 


